
 

 

 
 

 

Poznań, 9 maja 2023 r. 

 

Interpelacja 

ws. braku tabliczek z nazwami parków im. Zygmunta Mahlika oraz Tadeusza Kasserna 

w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Podczas LXIX Sesji Rady Miasta Poznania w dniu 12 lipca 2022 roku zostały podjęte 

uchwały dotyczące nazwania parków im. Zygmunta Mahlika oraz Tadeusza Kasserna. 

Okazuje się, iż po blisko 10 miesiącach od przyznania parkom nazw, do dnia dzisiejszego nie 

doczekały się one na swoim obszarze nawet tabliczek z nazwami. Z uzyskanych informacji 

dowiedziałem się, iż za ustanawianie tabliczek w parkach odpowiedzialny jest Zarząd Zieleni 

Miejskiej, który rzekomo nie wykonuje tych działań z uwagi na brak posiadania 

wystarczających środków finansowych. Sytuacja wydaje się być kuriozalna, gdyż są to 

relatywnie niewielkie koszty w stosunku do całości budżetu jednostki. Uprzejmie proszę o 

informację, jaki jest dokładny jednostkowy koszt wyprodukowania tabliczki, a także podjęcie 

działań mających na celu ustanowienie tabliczek w wyżej wymienionych parkach.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


